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ΕΠΙΚΑΙΡΗ ΕΡΩΤΗΣΗ 
(κατ’ άρθρ. 129 παρ. 3 του ΚτΒ) 

Θεσσαλονίκη, 29 Ιουνίου 2025  
Προς: τον Υπουργό Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών, κ. Κυριάκο Πιερρακάκη 
Θέμα: «Φτάνει η κοροϊδία και ο εμπαιγμός των Θεσσαλονικέων. Μητροπολιτικό Πάρκο εδώ και 

τώρα στο χώρο της Διεθνούς Εκθέσεως Θεσσαλονίκης» 
 
Κύριε Υπουργέ, 

Αναγκάζομαι να επανέλθω με Επίκαιρη Ερώτηση για τη Διεθνή Έκθεση Θεσσαλονίκης (ΔΕΘ), διότι, εδώ 
και εννέα μήνες(!!!), δεν έχετε απαντήσει σε καμία από τις κοινοβουλευτικές παρεμβάσεις μου για το θέμα 
(Ερωτήσεις: αρ. πρωτ. 7165/01.10.24, 336/21.10.24, 3961/13.03.25, Αίτηση Κατάθεσης Εγγράφων 885/24.3.25). 
Είναι προφανές ότι είτε το θέμα δεν είναι αρκετά σημαντικό για το Υπουργείο σας, είτε κάποιοι ενοχλούνται από 
την επιμονή μας για τη διάσωση του χώρου. Και αυτό την ίδια ώρα που η απουσία για φέτος «τιμώμενης χώρας» 
καταδεικνύει την απαξίωση που έχει προκαλέσει στη ΔΕΘ η διοίκησή της. 

Η “Ανάπλαση” της ΔΕΘ, όπως τη σχεδιάζετε, ξεκίνησε με προϋπολογισμό 124.000.000,00 ευρώ και 
κατέληξε στα 370.000.000,00 ευρώ (!!!), σύμφωνα με τον κ. Σταμπουλίδη, εκτελεστικό μέλος του Δ.Σ. του 
Υπερταμείου. Την ίδια ώρα, μέλη της Διοίκησης της ΔΕΘ, αλλά και κυβερνητικά στελέχη από τη Θεσσαλονίκης 
δηλώναν δημόσια, χωρίς να διευκρινίζουν αν εκφράζουν την κυβέρνηση, ότι: «Ή θα γίνει αυτό το σχέδιο που 
προτείνουμε ή δεν θα γίνει τίποτα». Κι όλα αυτά, όταν η Θεσσαλονίκη είναι από τις πιο επιβαρυμένες 
περιβαλλοντικά πόλεις στην Ευρώπη, με 1.000 θανάτους ετησίως λόγω ατμοσφαιρικής ρύπανσης.  

Η λύση υπάρχει, είναι τεκμηριωμένη και στηρίζεται από δύο πρώην Πρωθυπουργούς, όλους τους 
Δημάρχους της Δυτικής Θεσσαλονίκης και πολιτικούς συμμάχους σας και περιλαμβάνει: 

✔ Μεταφορά της ΔΕΘ στη Σίνδο, σε δημόσιο οικόπεδο 800 στρεμμάτων, στη βιομηχανική περιοχή της 
Θεσσαλονίκης -μία από τις μεγαλύτερες στα Βαλκάνια. 

✔ Απόδοση του σημερινού χώρου στους πολίτες, ως πλήρες δημόσιο και ανοιχτό Μητροπολιτικό Πάρκο, 
με πράσινο, ελεύθερη πρόσβαση και ήπιες εκθεσιακές-πολιτιστικές δραστηριότητες στα τρία διατηρητέα υψηλής 
αρχιτεκτονικής αξίας. 

Αυτή η πρόταση εξασφαλίζει ισόρροπη ανάπτυξη, ανακούφιση του περιβάλλοντος και βιώσιμη προοπτική 
για τη Θεσσαλονίκη συνολικά. 

Μετά και τις τελευταίες δηλώσεις του Πρωθυπουργού ότι «ακούει» τους πολίτες, έχετε αποφασίσει το 
πότε σκοπεύετε να παρουσιάσετε δημόσια και αναλυτικά και ποιο ως νέο σχέδιο για τη ΔΕΘ; Δεδομένης της 
μαζικής κινητοποίησης και της συλλογής άνω των 20.000 υπογραφών συμπολιτών μου, θεωρώ δεδομένο πως 
πρέπει να προκρίνετε την ανωτέρω περιγραφηθείσα, τεκμηριωμένη και αποδεκτή για πολλά χρόνια πρόταση. Και 
τούτο διότι η Θεσσαλονίκη δεν αντέχει άλλη τσιμεντοποίηση στο κέντρο της πόλης. Αυτή είναι και η επίσημη 
πρόταση του Κινήματος Δημοκρατίας. 
 

Με βάση τα ανωτέρω, ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός: 
1. Ποιο είναι το τελικό κόστος της «Ανάπλασης» που θα προταθεί, ποιοι οι όροι χρηματοδότησης και πώς 

διασφαλίζετε ότι εξυπηρετείται το δημόσιο συμφέρον και όχι ιδιωτικά συμφέροντα; 
2. Πόσο έχει κοστίσει έως σήμερα στο Ελληνικό Δημόσιο η διοίκηση της ΔΕΘ Α.Ε., η οποία εδώ και 13 χρόνια 

ασχολείται αποκλειστικά με το φαραωνικό και αδιέξοδο σχέδιο «ανάπλασης»; 
 

Ο ερωτών Βουλευτής 

 
Δρ. Μιχαήλ Χουρδάκης 

Βουλευτής Α' Θεσσαλονίκης  
Καθηγητής | Τμήμα Ιατρικής, Α.Π.Θ. 
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